
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 14.03.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, A, Sp og KrF fram slikt forslag: 
 

«Utval for miljø og samferdsel (MISA) ber om at det blir gjennomført / inviterer til, eit dialog- og 
samarbeidsmøte mellom MISA og komité for miljø og byutvikling i Bergen.» 

 
Natalie Golis (MDG) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen leggje fram ei utgreiing om alternative organisasjonsformer for 
Skyss som ivaretek behovet for endra ansvarsområde og eit tettare samarbeid med kommunane 
om kollektivtrafikken.» 

 
Geir Angeltveit (V) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen leggje fram ei utgreiing om alternative organisasjonsformer for 
Skyss som ivaretek behovet for endra ansvarsområde og eit tettare samarbeid med Bergen 
Kommune og kommunane øvrig om kollektivtrafikken.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot 7 røyster (H, Frp, V, MGD). 
Golis sitt forslag fekk 6 røyster (H, Frp, MGD) og fall. 
Angeltveit sitt forslag vekk 1 røyst (V) og fall. 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Utval for miljø og samferdsel (MISA) ber om at det blir gjennomført / inviterer til, eit dialog- og 
samarbeidsmøte mellom MISA og komité for miljø og byutvikling i Bergen. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen leggje fram ei utgreiing om alternative organisasjonsformer for Skyss 
som ivaretek behovet for endra ansvarsområde og eit tettare samarbeid med Bergen kommune om 
kollektivtrafikken i Bergen. 
 


